

广州.佛山.开平.中山.珠海.顺德. 番禺 7 天

TOUR CODE: GZ07

抵达日期仅供参考，以查询预约人员为准

2017	6月	9月	12月	2018	1月
	7月	10月			2月
	8月	11月			3月

团费 Tour Fare	单人房差价 Single Supplement	小孩 18 岁以下 (占床) Guest Under 18 years old with extra bed	小孩 18 岁以下 (不占床, 不含早) Guest Under 18 years without bed, no breakfast provide	自费项目 Compulsory Programs	小费 Tipping

行程特色

- ★ 畅游：广州，佛山，开平，中山，珠海，顺德，番禺
- ★ 世界文化遗产“开平碉楼”；佛山“南风古灶”，民间艺术荟萃
- ★ 亚洲第一大牌坊“顺峰大牌坊”，中国第一高塔“广州新电视塔”

第一天：抵达广州

住宿：珠江国际大酒店 5 星或同级

抵达广州，由导游接机后送回酒店休息。

(免费接机时间：08:00-22:00，请于报名时提供航班信息，其他时间需附加费用，或自行前往酒店。PS：广州春/秋交易会期间，广州酒店将改为周边城市酒店。)

第二天：广州-佛山-开平-珠海 (早餐/午餐/晚餐)

住宿：皇爵卓尔巴大酒店 5 星或同级

早餐后前往佛山参观「南风古灶」，集合了舞狮、武术、粤剧、剪纸等民间艺术精粹，每天都吸引了大批来自全世界的人们，体验博大精深的中国文化。后前往「美术陶瓷厂」「石湾陶瓷一条街」，欣赏各式各样精美的陶瓷工艺品。游览「赤坎古镇」，充满欧陆风情的骑楼。接着游览世界著名文化遗产—「开平碉楼旅游区」，其为中国乡土建筑的一个特殊类型，是集防卫、居住和中西建筑艺术于一体的多层塔楼式建筑，并品尝地道特色茶。



第三天：珠海 (早餐/午餐/晚餐)

住宿：皇爵卓尔巴大酒店 5 星或同级

早餐后游览「珠海渔女」「情侣海滨路」。珠海渔女是珠海市的象征，她头戴明珠，身披渔网，裤脚轻挽，双手高举一颗晶莹剔透的珍珠，带着喜悦又含羞的神情，向世界昭示着光明。之后游览「石景山公园」(不包缆车)，依山傍水面海，风景精致迷人。参观「九州城博物馆」，下午自由购物于「珠海拱北地下商场」，参观宝树堂和丝绸工厂。晚上观赏圆明新园「大清王朝·淇澳风云」大型舞台剧。

第四天：珠海-中山-广州 (早餐/午餐/晚餐)

住宿：珠江国际大酒店 5 星或同级

早餐后游览「中山故居」，重温国父的伟大事迹。游览广州新羊城八景之一「越秀公园」及广州市市标「五羊城雕像」。后参观「中山纪

念堂」，途观市区现代新貌，途经二沙岛、珠江新城、中信广场、东站广场等，并外观广州亚运会开闭幕式场地「海心沙亚运公园」及中国第一高塔「广州新电视塔」(塔高 454 米，高于加拿大的 CN 塔)。接着外观广州歌剧院、广东省博物馆、花城广场等。前往玉器及珍珠店参观。晚上乘豪华游船「珠江夜游」观赏广州夜景并在繁华的「北京路步行街」品尝广东特色糖水。



第五天：广州-顺德-番禺-广州 (早餐/午餐/晚餐)

住宿：珠江国际大酒店 5 星或同级

早餐后往顺德，游览亚洲第一牌坊「顺峰大牌坊」及「大良特产一条街」。之后参观亚洲第一规模会展中心「广州琶洲国际会展中心」。游览总投资达 300 多亿元的「广州大学城」，外观世界最大科普馆「广东科学中心」，车游广州亚运城，参观「黄埔军校旧址纪念馆」，之后参观竹炭土产店。

第六天：广州-东莞-番禺-广州 (早餐/午餐/晚餐)

住宿：珠江国际大酒店 5 星或同级

早餐后前往东莞，途经中国第一座大型悬索桥「虎门大桥」，参观「虎门鸦片战争博物馆」「威远炮台」。后参观广东四大名园之一「余荫山房」。踏访蜜蜂园之后，参观「岭南印象园」，亲身体验岭南乡土风情民俗文化。

第七天：广州送机 (早餐)

早餐后，由导游安排送机。(免费送机时间：07:00-21:00，请于报名时提供航班信息，其他时间需附加费用，或自行前往机场。)

备注：

- 指定购物站：茶叶、宝树堂、丝绸工厂、玉器、珍珠店、竹炭土产店、蜜蜂园
- 已包含自费项目：圆明新园大型演出、游船珠江夜景(豪华游船)、北京路步行街+品尝广州特色糖水、游广州夜景、黄埔军校旧址纪念馆、岭南印象园
- 费用不含：国际/国内机票及其税项，个人旅游、医疗保险、签证费用一切纯属私人性质的消费；因私人原因及航班延误等或其他不可抗拒的因素引起的额外费用
- 旅客必须完成所有行程安排，假如旅客要求中途自行离团，视同全程放弃，饭店将会被取消，旅行社有权向旅客收取脱队费用 US\$50 / 每位/每天
- 所有团友务必要随团参观指定的购物站，没兴趣的客人可以抱著觀光為主的心態並耐心等待，拒絕參觀購物店的團友，本公司將有權利向該團友徵收團費附加費。
- 以上行程仅供参考，如果遇到天气或交通等人力不可抗拒因素，各景点可能作出调整或更動前後次序，本公司保有一切修正行程的權利；酒店等级皆以当地标准为根据，所有参团者被视作同意以上条款论。

Guangzhou.Foshan.Zhuhai.Shunde Kaiping.Zhongshan.Panyu 7days

TOUR CODE: GZ07

The time schedule for reference only, subject to local ground agency.

Day 01 ARRIVAL GUANGZHOU

Hotel: Pearl River International Hotel 5* or similar

Upon arrival, the local guide will meet you at airport then transfer to hotel. (Free airport transfer: 08:00-22:00 @ PS: During Canton Spring/Autumn Fair Season hotel will arrange at neighbouring cities)

Day 02 GUANGZHOU / FOSHAN / ZHUHAI (B/L/D)

Hotel: Royal Duke Cherrabah Hotel 5* or similar

After breakfast, we will proceed to Foshan, visit <Southerly Ancient Stove >, <Art Ceramic Factory>, <Shek Wan Ceramics Street>, <ChikanThe Ancient Tower>. Next, proceed to Kaiping, visit <Chikan Old Town>, the ChiKan old town , Kai Ping ,Gong Dong is the historic centre established for over 350 years, it retains much of her charm as a flourished market town during the 17th_18th century. The Tanjiang River, fishing boats and the western style buildings made up picturesque scenery for this ancient town. visit <Kaiping Diaolou& Village.>, around 8:00 am on June 28, 2007 35, Beijing time, on the 31 session of the UNESCO World Heritage Committee meeting held in Christchurch, New Zealand ,Kaiping Watchtower and villages declared world cultural heritage project successfully passed the vote, formally included in the "World Heritage List", China's 35 World Heritage, Guangdong Province, the first at the world's cultural heritage. Next, visit Tea Shop.



Day 03 ZHUHAI (B/L/D)

Hotel: Royal Duke Cherrabah Hotel 5* or similar

After breakfast, visit <Statue of Fishing Lady>, Fisher Girl Statue is situated at Xianglu Bay, in the middle of Qing Road. The surrounding scenery is very beautiful. Next, visit <ShiJingShan Park> (exclude cable car), this is a beautiful park with great scenery, there are cable cars to the top of the mountain where you can see all around Zhuhai and <JiuZhou Museum>. Afternoon, free and easy at <Gongbei Underground Shopping Complex>, the place you would not miss while you are in Zhuhai. A place for shopping and a channel for you to feel the energy of this city. Next, visit Bao Shu Tang and Silk Factory. At night, enjoy the performance <New Yuan Ming Palace - the Qing Dynasty and Qi'ao War>.

Day 04 ZHUHAI / ZHONGSHAN / GUANGZHOU (B/L/D)

Hotel: Pearl River International Hotel 5* or similar

After breakfast, visit <Former residence of Sun Yat-sen>, Former residence of Sun Yat-sen is former residence of

Tsuiheng Sun Yat-sen as the main Memorial Museum, located in Zhongshan City, Guangdong Province, Tsui Hang Village, in Zhongshan East, 17.6 km south of Canton (state) beads (sea) road next to the main road. Next, transfer back to Guangzhou, visit <Yue Xiu Park-Five Ram's Statue>, Guangzhou city, and large-scale integrated culture rest park. It consists of the main peak and the surrounding more JinggangGuihua Gang, wood case post. Next, visit <Zhongshan Memorial Hall> and proceed to Guangzhou / Asian Games Opening and Closing Ceremonies site - <Hoi Xin Sa Park> (Excluding ticket) and view <Canton Tower> for far. After that, visit Jade Factory and Pearl Factory. After dinner, enjoy Guangzhou night view <Pearl River Night Cruise>. Next, free and leisure at <Beijing Road Walking Street> and taste <Guangdong Features Syrup>.



Day 05 GUANGZHOU / SHUNDE / GUANGZHOU (B/L/D)

Hotel: Pearl River International Hotel 5* or similar

After breakfast, proceed to Shunde, visit <Mt Shunfeng Archway >, the foot of Victoria Peak Shun Mountain Park (also known as Shun Feng Park). Then proceed to <Daliang local products street> .Next , visit the Asia-scale exhibition Centre <Pazhou International Convention and Exhibition Centre> and China's largest investment of over 300 Billion Yuan in University City <Guangzhou University City>. View the world's largest science venues <Guangdong Science Centre>. Next , visit <Former site of the Whampao Military Academy Memorial Cultural Park> and Bamboo Charcoal Shop.

Day 06 GUANGZHOU / DONGGUAN / PANYU / GUANGZHOU (B/L/D)

Hotel: Pearl River International Hotel 5* or similar

After breakfast, depart to DongGuan, visit <Humen Opium War Museum> and view <Wei Yuan Fort>. Next, visit one of Guangdong four famous gardens <Yu Meng Shan Fang> and Bee Park. Next, visit Lingnan local customs and folk culture at <Lingnan Impression Park>.

Day 07 GUANGZHOU AIRPORT FLIGHT BACK TO HOME (B)

After breakfast, transfer to airport for your flight back to home. (Free airport transfer 07:00 - 21:00)

Remark:

- **Compulsory Shopping Stop: Tea, Baoshutang, Silk Factory, Jade, Pearl, Charcoal Product, Bee Farm**
- **Package Include Optional Program: New Yuan Ming Palace Performance Show, Pearl River Night Cruise, Beijing Road Walking Street + Guangdong Features Syrups, Coach view Guangzhou Night Scenery, Memorial Hall of Whampoa Military Academy Former Site , Coach view Guangzhou Night Scenery, Memorial Hall of Whampoa Military Academy Former Site, Lingnan Yinxiangyuan**
- It is compulsory for all tour participants to complete the full itinerary. In the event of not complying the requirement, rest of the tour will be abandon; hotel will be cancel and a penalty surcharge of US\$50/pax/day.
- No refund for no show and any unused portion of the packages or during tour.
- All tour members are compulsory to visit the specify shopping stops. However, you are not obligated to purchase product sold at the shopping stop. The company reserves the right to collect a penalty surcharges if you refuse to visit the shops.
- The above itinerary is for reference only, and is subject to any necessary changes in accordance to local requirement.
- Final and correct accordance of itinerary will be based on Chinese version itinerary. All hotel ratings are based on local terms.